
 

 
Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 
 
Plats: Hudiksvall - HIF:s skidstuga 

Datum: 2023-11-14     
 
Närvarande: Ola Engelbrekts (ordförande), Mats Andersson, Daniel Arenholm,  

Gudrun Ekblom, Mats Hägglund och Thomas Ullberg  
 

 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2023-09-20 med godkännande till  
             handlingarna.  

 
§ 4 Skidting 7 oktober 

Skidting genomfördes i samband med årsmötet i Järvsö på lördag 7 oktober. Det 
blev en bra och trevlig dag trots att få föreningar var representerade. Förmiddagens 
grenvisa diskussioner ersattes av gruppdiskussion i en så kallad SWOT-analys 
(Styrkor, Svagheter, Möjligheter och Hot) över hur våra förutsättningar för 
skidåkning ser ut i Hälsingland. Viktor Andersson föreläste med temat ”Från 
skogsbanor och plogsväng till världscup pallen” och Svenska Skidförbundet 
representerades även av John Lindh (rikstränare). 
Årsmötet genomfördes smidigt och bra och vi beslutade att införa Freeski som en 
egen kommitté vid årsmötet 2024. 
Ett tiotal barn deltog i daglägret som bestod av ett cykelpass med Jörgen Granath 
som ledare och ett allsidigt utomhuspass med Viktor Andersson som ledare. 

 
§ 5 Svenska Skidförbundets skidting 14–15 oktober 

Ola deltog på Svenska Skidförbundets skidting i Uppsala 14–15 oktober. Det var 
givande dagar med mycket information och diskussion. Utifrån visionen: Bäst i 
världen – Alla på snö” och ”Vi vill bli fler och bättre”, så handlade det mycket om 
strategisk plan och verksamhetsplaner. Grunden är värdegrund, hållbarhet, 
samverkan och digitalisering. Nya områden är: Modern idrott, Attraktiv partner, 
Ledarskap i framkant och Tillgänglighet för tillväxt. 
 

§ 6 RF/SISU Gävleborg SDF-konferens 8–9 december 
RF/SISU Gävleborg har bjudit in till konferens för specialdistriktsförbunden fre-lör 
8–9 december i Gävle. Gudrun representerar. 

 
§ 7 Skidtingsfonden 

Rengsjö SK och Norrala SK har skickat in ansökan till Skidtingsfonden som vi går 
igenom. Beslut tas efter ansökningstidens utgång, 31 december. 

 



 
§ 8 Rapporter 

a) Alpina kommittén.  
Samverkansträning och Regionträning (U-16) är igång och tävlingsprogrammet 
är på gång.  

b.)  Längdkommittén. 
Föreningsrepresentanter är inbjudna till ett digitalt längdkommittémöte  
on 15 november. Huvudpunkter är: Tävlingsprogram, Norr-Cup, Ungdomscuper 
och övrig samverkan.  

 
§ 9 Kläder med Hälsingetryck 

Vi beslutar att arbeta för att kläder med tryck Hälsingland och hälsingebock ska gå 
att beställa via Länna sports webshop. Daniel tar fram förslag. 

 
§ 10  Skrivelser från SSF 

Inbjudan till Anläggningsforum 22 november är utskickad. Vi uppmärksammar även 
World Snow Day som är planerad till 21 januari 2024. 
  

§ 11 Övriga frågor 
Gudrun lyfter frågan om att få i gång projektet ”Alla-på-snö” i Hudiksvall. Det har 
gått lite trögt med återkoppling från gymnasieskolan. Vi bestämmer att Ola och 
Gudrun ordnar ett möte med ordförande för IF Hudik Alpin och Hudiksvalls IF, så 
snart som möjligt.  

 
§ 12 Protokolljusterare 
 Thomas Ullberg utses att justera dagens protokoll.  
 
§ 13 Nästa möte 

Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte digitalt på måndag 11 december  
kl. 17.00. 
 

§ 14 Sammanträdet avslutas 
 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 

 
 
 

 
Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

 
 
 
Thomas Ullberg 
Justerare 


